
Bánkuti Motorsport, Rallycross OB, V. forduló, Kakucs Ring, Előzetes, 2014.09.04. 

 

Varga Viktor idei első abszolút dobogós helyezésére hajt 

Az előttünk álló hétvégén ötödik állomáshelyéhez érkezik a 2014-es Magyar Nyílt Rallycross Bajnokság, ezúttal a 

Budapesthez legközelebb eső rallycross pályán, a Kakucs Ringen csapnak össze Közép-Európa legjobbjai. A 

legnépesebb mezőny a Magyar Kupában gyűlt össze, ahol 25 versenyző feszül egymásnak a minél jobb helyezésekért. 

Köztük ott lesz a Bánkuti MotorSport két versenyzője is, a rutinos Varga Viktor és a kategória legifjabb tagja, a még 

mindig csak 12 éves Vaskó Dominik személyében. Mindketten nagy várakozásokkal tekintenek a vasárnap 

megrendezésre kerülő verseny elé, ahol Varga megszerezné idei első abszolút dobogós helyezését. 

 

Varga Viktor (Magyar Kupa, Opel Astra) 

„Vegyes érzésekkel tekintek a kakucsi verseny elé. Egyrészről nagyon jó lesz a hosszú szünet után újra versenyautóba 

ülni, másrészről viszont a pálya karakterisztikája, úgy érzem, nem igazán fekszik a bérelt Opel Astrának, amivel továbbra 

is megyek. Van néhány hosszú egyenes, és néhány alacsony sebességről történő kigyorsítás, ahol egyértelműen az autók 

ereje dominál. Én ezeken a részeken hátrányban leszek, de ettől függetlenül bízom benne, hogy egy problémamentes 

hétvégével sikerülhet odaérnem a mezőny elejébe. Ezen a versenyen és az év végi összesítésben is a dobogóra vágyom a 

Magyar Kupa abszolút értékelésében. Tudom, hogy ez nem lesz egyszerű, de én mindent bele fogok adni a szezon 

hátralevő versenyein is. Örülök, hogy Kakucson ilyen nagy mezőny gyűlik össze, és remélem, Budapest közelsége folytán 

sok szurkoló is kilátogat a helyszínre.” 

 

 



Vaskó Dominik (Magyar Kupa, Peugeot 206) 

„Utoljára húsvétkor mentem rallycross ob-n, még Máriapócson. Úgy ítéltük meg, hogy Fuglau túl messze van ahhoz, 

hogy a jelenlegi technikánkkal kiutazzunk oda. Ez be is igazolódott, hiszen az összes autocross ob-futamon és 

ralisprinten, amin azóta elindultunk, számos technikai probléma sújtott minket. Az elmúlt hétvégén viszont már egy 

nagyon sikeres tesztet teljesítettünk Máriapócson, ott végre tökéletesen működött az autó, és a futómű 

finomhangolásán is tudtunk dolgozni. Úgy érzem, mostanra összeállt minden, és most csak abban bízunk, hogy Kakucson 

is úgy fog működni az autó, ahogy egy héttel ezelőtt a RabócsiRingen. Kakucsra nagyon régóta járunk versenyezni, 

lényegében 6 éves koromtól kezdve versenyeztem itt előbb gokarttal, majd már a rallycross-ban a junior kategóriás 

Suzukival. A Peugeot-val is mentem már itt, igaz, az is jó rég volt, még télen, a KOMI-kupán, és azóta rengeteget 

változott minden. De a lényeg, hogy ehhez a pályához nagyon jó emlékek fűznek, és Kakucsra mindig nagyon szívesen 

megyünk vissza. Nagyon várom ezt a versenyt, és remélem, sikerül egy jó eredményt elérnem.” 

 

 

 


